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Abstract (en)
An antenna with a parabolic reflector (1) and at least one supply line (2) is specified, on whose free end an exciter is fitted. The supply line (2) is
constructed as a bending-resistant, tubular component of metal. It projects through a central opening (5) of the reflector (1) and is fixed to the same
by means of a metallic retaining flange (7). For simple, corrosion-free and dimensionally accurate installation, the retaining flange (7) is soldered
circumferentially to the supply line in the course of prefabrication.

Abstract (de)
Es wird eine Antenne mit parabolischem Reflektor (1) und mindestens einer Speiseleitung (2) angegeben, an deren freiem Ende ein Erreger
angebracht ist. Die Speiseleitung (2) ist als biegesteifes, rohrförmiges Bauteil aus Metall ausgebildet. Sie ragt durch eine zentrale Öffnung (5) des
Reflektors (1) hindurch und ist an demselben mit einem metallischen Halteflansch (7) festgelegt. Zur einfachen, korrosionsfreien und maßgenauen
Montage ist der Halteflansch (7) im Wege der Vorfertigung umlaufend mit der Speiseleitung (2) verlötet.
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